
Verslag algemene ledenvergadering RKVV ELI 

Datum: maandag 25 september 2017 

1. Opening 

Voorzitter Marco de Beer opent de vergadering en maakt melding van de binnen gekomen 

afmeldingen. In totaal zijn 29 leden aanwezig. 

Met een moment van stilte wordt stil gestaan bij het overlijden van Martien Klomp (75 jaar). 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Geen ingekomen stukken of mededelingen. 

3. Verslag algemene ledenvergadering 19 december 2016 

Het bestuur maakt vooraf melding van een fout in het concept verslag: contributie rustende leden is 

in vorige ledenvergadering vastgesteld op 45 euro. In het concept verslag staat abusievelijk 40 euro 

vermeld. 

Verder zijn er geen opmerkingen en wordt het verslag vastgesteld. 

4. Jaarverslag 2016-2017 

Het jaarverslag 2016-2017 wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 

5. Financieel verslag 2016-2017 

Penningmeester Bram Donkers licht de resultatenrekening (realisatie 2016-2017 en begroting 2017-

2018) en balans toe. Het seizoen 2016-2017 is afgesloten met een negatief resultaat van 5.300 euro. 

Per post wordt een toelichting gegeven. Belangrijkste punten: 

- Personeelskosten: dit is inclusief vrijwillgersvergoedingen. In het komende seizoen 2017-

2018 zal deze post tegen het licht worden gehouden. 

- Huisvestingskosten: in afgelopen maanden is gekeken naar besparingsmogelijkheden. 

Conclusie is dat hier nu geen grote stappen meer gemaakt kunnen worden. 

- Sponsoring: het voetbalplaatjesboek heeft tot een stijging geleid van de sponsorgelden. 

De balans wordt doorgenomen. Belangrijkste punt hierbij is de waardering van de activa. Een punt 

wat komend seizoen wordt opgepakt. 

Het bestuur legt een begroting voor met een verwacht negatief resultaat van 5.300 euro. Vanuit de 

vergadering wordt de vraag gesteld of het niet mogelijk is om een sluitende begroting voor te stellen. 

Het bestuur heeft de mogelijkheden overwogen en besloten geen verhoging van de contributie door 

te voeren. Dit met het oog op de stijging die vorig jaar is doorgevoerd. Een van de doelen van 2017-

2018 is het presenteren van een sluitende begroting voor het seizoen 2018-2019. 

6. Verslag kascommissie 

Erik Relou brengt verslag uit van het overleg met kascommissie en spreekt waardering uit richting 

penningmeester aangezien er grote stappen vooruit zijn gezet in vastlegging administratie. Dit 

vereenvoudigt de verantwoording richting kascommissie. Naar aanleiding van de controle geeft de 

commissie de volgende aanbevelingen: 

- Van belang naar positieve exploitatie te komen 



- Voorstel tot balans vereenvoudiging. 

Kascommissie stelt voor aan de vergadering om decharge te verlenen aan het bestuur. De 

vergadering stemt in met dit voorstel. 

7. Verkiezing lid kascommissie 

Erik Relou is aftredend als lid van de kascommissie. Dank aan Erik voor de inzet in afgelopen jaren. 

Hans van Schaik stelt zich beschikbaar als lid van de kascommissie. Hiermee bestaat de kascommissie 

voor het seizoen 2017-2018 uit Frans van de Hurk, Dennis de Leest en Hans van Schaik. 

8. Verkiezing bestuur 

Henk Hulsen is aftredend en niet herkiesbaar. Voorzitter spreekt dank uit aan Henk voor alle inzet in 

de afgelopen jaren. Er wordt op een passend moment afscheid genomen van Henk. 

Paul Donkers is aftredend en herkiesbaar. Per acclamatie stemt de vergadering in. 

9. Vacature bestuur 

Met het aftreden van Henk is er een vacature ontstaan in het bestuur. Een mogelijk aandachtsgebied 

voor het nieuwe bestuurslid is sponsoring. Het bestuur vraagt de aanwezige leden na te denken wie 

hiervoor benaderd kan worden.  

Erik Relou vraagt of het noodzakelijk is of verantwoordelijke voor de sponsoring zitting neemt in het 

bestuur. Bestuur geeft aan dat dit niet noodzakelijk is. Het scenario dat sponsorcommissie onder 

verantwoordelijkheid van bestuur opereert is ook mogelijk. 

10. Doelen 2017-2018 

a. Neutrale begroting 2018-2019 

Het bestuur heeft het doel in de algemene ledenvergadering van 2018 een sluitende 

begroting voor het seizoen 2018-2019 te presenteren.  

 

Dennis de Leest vraagt zich af of met het missen van een sponsorcommissie de begrote 

inkomsten van sponsoring reëel zijn ingeschat. Penningmeester geeft aan dat dit gebaseerd 

is op bestaande contracten plus de introductie van de Rabo clubkas campagne. 

 

Bart Migchels is aangesproken door de organisatie van de Oktoberfesten in Aarle-Rixtel. 

Ieder jaar helpt een vereniging mee (in ruil voor vergoeding) met verkoop kaarten en 

organisatie op avond zelf. Goed om verdere informatie hierover in te winnen. 

 

b. Vrijwilligersfuncties 

Ondanks dat er vele mensen actief zijn voor onze vereniging, is er een grote behoefte aan 

extra mensen die wat voor de vereniging willen betekenen. Doel is om de activiteiten over 

meer mensen te verdelen. Op dit moment worden de beschikbare vrijwilligersfuncties 

geïnventariseerd en beschreven, zodat het duidelijk is wat er per functie verwacht wordt en 

hoeveel tijd het gemiddeld kost. Verwachting is dat dit overzicht binnen enkele weken 

beschikbaar is. 

Het bestuur vraagt de leden op basis van dit overzicht na te denken wie er voor welke functie 

benaderd kan worden. 

 

c. Presentatie visie in ALV 2018 



In augustus is de aftrap geweest van de werkgroep die de visie voor de komende jaren gaat 

uitwerken. Doel is een breed gedragen visie te presenteren in de algemene 

ledenvergadering.  

 

11. Rondvraag 

Henk Vorstenbosch geeft aan dat de reclameborden een schoonmaakbeurt kunnen 

gebruiken. Petrus Opsteen stelt als optie voor om de teams te vragen hun steentje bij te 

dragen. Het bestuur bevestigt het belang van schone reclameborden en neemt dit mee in het 

onderhoud van het sportpark. 

Erik Relou vraagt of de benummering van de velden bij de verlichting in lijn kan worden 

gebracht met de veldnummering zoals bijvoorbeeld gebruikt op de site. Jurgen geeft aan dat 

dit wordt geregeld. 

Erik Relou stelt voor de foto’s van de voetbalplaatjes actie te gebruiken ten behoeve foto’s 

spelerspassen. Bestuur geeft aan dit in overweging te hebben genomen. Op dat moment 

besloten de verantwoordelijkheid voor een goed lijkende foto bij de spelers dan wel ouders 

neer te leggen. 

Dennis de Leest vraagt zich af waarom de vernieuwde structuur van de jeugdafdeling niet is 

belicht in deze vergadering. Bestuur geeft aan dat de afweging is gemaakt gezien de 

overtuiging dat de structuur van de vereniging uit de visie van de vereniging volgt.  

Rob Spijkers is meerdere malen aangesproken m.b.t. in- en uitrijden eerste ingang en stelt 

voor b.v. blokken neer te zetten. Daarnaast vraagt Theo Donkers aandacht voor de veiligheid 

van de tweede ingang. Deze is niet altijd goed zichtbaar. Bestuur geeft aan de mogelijkheden 

nogmaals met de gemeente te bespreken.  

 

Voorzitter Marco de Beer sluit om 21:00 de vergadering. 

 

 


